
  

 

有關透過「轉數快」轉賬時的重要提示通知 

 

作為付款人，轉賬時應小心核對收款人姓名。 

為免轉賬有所延誤或款項被錯誤轉賬至其他收款人，請閣下確保輸入正確的收

款人賬戶號碼及該收款人姓名符合收款人登記於收款銀行的紀錄。閣下可於建

立交易指示前向收款人確認其登記於收款銀行的姓名。 

 

作為收款人，應提供與本行紀錄一致的姓名予付款人，否則轉賬指示有被拒絕

的風險。 

本行已實施措施對收款人的名稱進行核對程序。若付款人輸入閣下的收款人姓

名不完全符合登記於本行的紀錄，轉賬指示或會被拒絕。閣下可向付款人提供

閣下於本行登記的姓名。 

 

不論是付款人或收款人，請對網絡欺詐保持警惕。 

由於「轉數快」為即時轉賬，當透過「轉數快」進行轉賬時，請仔細核對付款

詳情，包括收款人姓名及賬戶號碼，以及交易的真實性等，以確保該筆轉賬為

閣下確認的付款。同時，請對網絡欺詐保持警惕。 

 

 

華僑銀行（香港）有限公司 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

Important Notice on Fund Transfer via Faster Payment System (FPS) 

 

As a payer, you should verify the payee’s full name when transferring funds. 

To avoid payment delays or funds being transferred to the wrong payee, please ensure 

that the payee’s account number is entered correctly, and that the payee’s name 

matches the receiving bank’s record. You can confirm with the payee on the account 

name he/she registered with the receiving bank before giving a transaction instruction. 

 

As a payee, you should provide the payer with a name that matches the Bank’s 

records. Otherwise, your fund transfer instruction may be rejected. 

The Bank has imposed controls on payee’s name verification. If the payee’s name 

entered by the payer does not exactly match the Bank’s record, the fund transfer 

instruction may be rejected. You can provide the payer with the account name you 

registered with the Bank. 

 

Whether you are a payer or payee, you need to be vigilant against cyber fraud. 

Since FPS transfer is instant, when transferring funds via FPS, please carefully verify 

the payment details, including the payee's name and account number, as well as the 

authenticity of the transaction, to ensure that the fund transfer is proper. Please also 

stay vigilant against cyber fraud. 
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